
Generalforsamling onsdag d. 26.02.2020 kl. 19.15 

Afholdes i Bowl’n’Fun 

Dagsorden: 

 

1. Valg af dirigent 
2. Bestyrelsens beretning 
3. Aflæggelse af regnskab 
4. Behandling af indkomne forslag 
5. Valg af kasserer ( i lige år ) 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer.  

På valg er Anne Grethe Kristensen – modtager gerne genvalg 
Lisbeth Støvring – modtager gerne genvalg 

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
8. Valg af revisor og revisorsuppleant  
9. Eventuelt  

  

Fremmøde 14 stemmeberettigede medlemmer 

1. Bestyrelsen foreslår at Hans Mikkelsen vælges som dirigent. Generalforsamlingen accepterer. 

Hans Mikkelsen konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indvarslet 

2. Jens Støvring oplæser bestyrelsens beretning. Der er ingen kommentarer hertil fra forsamlingen. 
3. Kasserer Grethe Mikkelsen fremlægger regnskabet som godkendes uden anmærkninger. 
4. Der er ingen indkomne forslag 
5. Grethe Mikkelsen genvælges som kasserer 
6. Anne-Grethe Kristensen og Lisbeth Støvring genvælges til bestyrelsen 
7. Ole Drensgaard genvælges som suppleant 
8. Keld Andersen modtager genvalg som revisor og Jan Bruun som suplleant 
9. Et medlem foreslår, at der overvejes nye spillertrøjer til næste sæson, og gerne samme slags som 

HIK Fodbold. Bestyrelsen noterer sig dette, og tager det til drøftelse på bestyrelsesmøde snarest. 
Generalforsamlingen afsluttes med husets buffet 
 
 
 
Referent 
Lisbeth Støvring 
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Fra bestyrelsen skal der lyde et ”velkom m en til årets generalforsam ling”, i  nye lokaler. 
 
IN D LED N ING : 
Et år er gået på godt og ondt. Dette vender vi tilbage til senere. 
 
HIK-bow ling er endnu engang skrum pet ind til kun at væ re 23 m edlemm er, hv ilket ikke er opløftende. For bare tre år 
siden kunne vi m ønstre 54 m edlemm er. Altså har 13 m edlem m er sagt farvel siden sidste års generalforsam ling.  
Vi i bestyrelsen ser dog det positive i, at der m åske er ved at væ re en lille  fremgang igen. Vores ungdom safdeling har 
lige nu 3 -4 medlem m er, så m on ikke v i er på vej igen, dette skal dog ikke væ re en hæ msko for at vi kan tage nye 
seniorm edlemm er også. 
 
SPORTSLIGT: 
Lad os se lidt tilbage på de sportslige resultater. Ungdom men (Kristian og Henning) har deltaget i NUC, her er det gået 
fint, m ed medaljer til fø lge. Vi kan håbe på  et par stykker m ere, så v i evt. kan tilm elde et hold i ungdom sræ kken. 
 
Seniorafdelingen her er der vist det man kan kalde status quo, og hvor vi skal væ re. Damerne rykkede uden at sige for 
m eget dårligt om det ned fra Dameligaen, og spiller i å r 4 -m ands dam er. 
På herresiden, gik  det nogenlunde, 2. d iv ision er rykket ned i 3. division . Lige p.t. ser det godt ud, holdet  ligger nr. 2, 
og måske kan det lykkes at rykke op , m en m on det er m uligt kan k un tiden v ise. 4-m ands Open har gjort det fint. 
Holdtilm eldingen til den kom mende sæ son vil bestyrelsen få snakket om  sam men m ed jer til et klubm øde i april 
m åned. 
  
KO NTAKTEN U D AD  TIL: 
Svensk Bingo, her har HIK-bow ling opsagt sam arbejdet m ed dem , da v i ikke syntes det var noget der gav afkast, derfor 
opsigelsen. Svensk  Bingo har derfor overtaget a lle forpligtelser, vedr. le jemål m .v.. 
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HIKs V enner skal også nævnes her. Vennerne har i 2019 givet et økonomisk bidrag til foreningen, på 15.000 kr. 
belø bet er fo r at hjæ lpe til ved byens AM BU -fest, så  m on ikke vi skal bibeholde hjælpen til Vennerne i frem tiden, det 
giver jo  k lingende m ønt a f sig. Lad os håbe sam arbejdet kan fo rtsætte nogle år endnu. 
Bestyrelsen har derfor vedtaget at kontingentet bliver det samm e i 2020. 
Samarbejdet m ed vores venskabsk lub i det Sønderjyske nem lig BK Sydvesten, må nok sige at have haft sin slutning, da 
der ikke er nok  interesse for det lige p.t. Det er oplyst sydfra  at Bow ler Inn i Tønder er gået konkurs, og Sydvesten ved 
ikke rigtig l ige nu hvad frem tiden byder. 
 
Ungdom safdelingen har for jeg ved ikke hvo r mange år, solgt ju lekalendere i samarbejde med H obro Svømm eklub, 
dette koncept er også et afsluttet kapitel i HIK-bow ling, om  det komm er tilbage vides ikke. I den forbindelse skal 
næ vnes at bestyrelse har på medlem sm ødet i januar måned 20 20, truffet den beslutning at nedlægge 
ungdomsafdelingen, da der lige p.t. ikke var nogen ungdom  at tage fat i, pengene fra afdelingen er overført til 
hovedkassen. Skulle  der igen opstå en ungdom safdeling, m å k lubben oprette en konto til de unge igen. 
 
AFSLUTN IN G: 
Frem tiden kan kun vise hvad der sker i vores lille  forening, men mon ikke den består i nogle år endnu. Rent 
økonomisk kan vi vist ikke klage, kassereren har styr på  pengene og m edlem m erne kan m ås ke i næ ste sæ son se frem 
til ikke at skulle  betale serieafgifter på udebane, m ere om  dette når den nye sæ son starter i august m åned. 
 
Slutteligt vil jeg afrunde med at takke. Først alle  medlem mer for den opbakning vi har fået gennem  det sidste år. 
O gså en stor tak t il bestyrelsen for et fint samarbejde –  og sam m enhold! V i har til tider væ ret udfo rdret og ikke altid 
væ ret enige, m en det kendetegner vel en god fo rening, at opnå enighed ved komprom iser, og jeg synes vi har væ ret 
gode sam m en. 
 
En stor tak, skal der også  lyde til de som  tager  en ekstra  tørn m ed, når der skal arrangeres k lubm esterskaber, 
ju leafslutninger o.m.a. Husk, en forening er kun så stæ rk som  dens medlem m er, så hvis a lle  træ kker lidt af læ sset og 
vi træ kker i samm e retning –  b liver vi rigtigt stæ rke. M ed ønsket om  fo rtsat god sæson. 
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